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Høringssvar vedr. klimatilpasningsprojekt, 
projektpakke 2025 Randbølvej 

 

Vanløse Lokaludvalg takker for muligheden for at komme med 

bemærkninger til høringen vedr.  klimatilpasningsprojekter 

projektpakke 2025 – herunder Randbølvej. 

 

Vanløse Lokaludvalg arbejder i regi af sin bydelsplan for, at der 

tænkes biodiversitet ind i de klimatilpasningsprojekter, der er 

planlagt i bydelen. 

Vanløse Lokaludvalgs temagruppe for Natur og Miljø havde 

den 3. marts besøg fra Teknik- og Miljøforvaltningen ifm. det 

lokale klimatilpasningsprojekt på Randbølvej og det er på 

baggrund af dette oplæg og de efterfølgende drøftelser, dette 

høringssvar er udarbejdet.  

 
Vanløse Lokaludvalg har således følgende 

spørgsmål/bemærkninger til høringsmaterialet:  

 

- I forbindelse med projektet vil Lokaludvalget anmode 

forvaltningen om at belyse sammenhængen med det 

omkringliggende skybrudsprojekt på Sallingvej.  

 
- Hvordan ledes vandet herfra til Grøndalsparken i forhold til 

det tidligere oplyste, via Ådalsvej, Vanløse Alle og Randbølvej? 

 
- Lokaludvalget vil ligeledes anmode forvaltningen om at 

belyse sammenhængen med skybrudsprojektet på 

Bellahøjvej/Brønshøjvej? 

 

- Hvordan er projektets sammenhæng med skolevejsprojektet 

ved Katrinedals Skole og ved Vanløse Allé, herunder heller og 

overgange? 
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- Vil man nedlægge 40 p-pladser ud over de p-pladser, der 

allerede er planlagt at nedlægge i forbindelse med 

skolevejsprojektet ved Katrinedals skole? Hvis dette er rigtig 

forstået, vil der være en betydelig udfordring i at tilvejebringe 

erstatningspladser herfor.  

 

- Hvordan er sammenhængen med ekstremregn? 

 

- Lokaludvalget vil anmode om, at forvaltningen i 

planlægningen af projektet tager hensyn til de eksisterende 

træer, så de 30 år gamle egetræer på Randbølvej ikke fældes 

og erstattes af nyplantede træer.  

 

- Sluttelig vil Lokaludvalget foreslå, at grundejerforeningerne, 

herunder dem med private fællesveje, i området bliver 

orienteret om tidsplanen for de forskellige projekter/faser i 

forbindelse med bl.a. deres egne vedligeholdelsesplaner. 

 

På baggrund af ovenstående glæder vi os til at høre nærmere 

om projektets konkrete udformning.  

 

Venlig hilsen 

 

Jan Lindboe 

Forperson for Vanløse Lokaludvalg 


